
ЗАПИСНИК 

са седнице Комисије за друштвене делатности и образовање 

 

Седница Комисије за друштвене делатности и образовање одржана је у уторак, 

10. децембра 2024. године у 10 часова у сали Градског већа града Ваљева. 

Седницом је председавао Марко Мирковић, председник Комисије. 

Седници су присуствовали заменик председника, др Мира Вуковић и чланови  

Драган Симеуновић, Ненад Игњатовић, Софија Јолачић, и Јован Станковић. 

Седници није присуствовао члан проф.др Мирољуб Ивановић. 

Поред чланова, седници су присуствовали Младен Ристић, руководилац 

Одељења за друштвене делатности , као известилац, директори и представници 

установа чија се акта разматрају  и  Младен Симовић, секретар Скупштине града. 

Седници су такође присуствовали и одборници  Скупштине града Ваљева Жељко 

Трифуновић, Немања Јаковљевић, Јасминка Недељковић, Марија Андрић, 

Марко Николић  и Радоица Рстић. 

Записник је водила Соња Васиљевић, саветник у Одсеку за скупштинске и 

нормативне послове. 

За седницу је предложен следећи  
 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 
 
 

1. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 

ПЛАН РАДА ЗА 2024/2025 ГОДИНУ ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „МИЛИЦА 

НОЖИЦА“ВАЉЕВО 

 

2. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД „КОЛУБАРА“ ВАЉЕВО ЗА 2025. 

ГОДИНУ 

 

3. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА УСТАНОВЕ КУЛТУРЕ ЦЕНТРА КУЛТУРУ ВАЉЕВО ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

4. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА НАРОДНОГ МУЗЕЈА ВАЉЕВО ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

5. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА МАТИЧНЕ БИБЛИОТЕКЕ „ЉУБОМИР НЕНАДОВИЋ“ ВАЉЕВО ЗА 

2025. ГОДИНУ 

 



6. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА „МОДЕРНЕ ГАЛЕРИЈЕ ВАЉЕВО“ ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

7. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ИНТЕРНАЦИОНАЛНОГ УМЕТНИЧКОГ СТУДИЈА „РАДОВАН 

ТРНАВАЦ МИЋА“ ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

8. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ЦЕНТРА ЗА НЕГОВАЊЕ ТРАДИЦИОНАЛНЕ КУЛТУРЕ 

„АБРАШЕВИЋ“ ВАЉЕВО ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

9. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ „ВАЉЕВО“ ЗА 2025. 

ГОДИНУ 

 

10. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА 

ПРОГРАМ РАДА МЕЂУОПШТИНСКОГ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ВАЉЕВО 

ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

11. ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА 

ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА ФИЗИЧКУ КУЛТУРУ „ВАЛИС“ ВАЉЕВО ЗА 

2025. ГОДИНУ 

I 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ГОДИШЊИ 

ПЛАН РАДА ЗА 2024/2025 ГОДИНУ ПРЕДШКОЛСКЕ УСТАНОВЕ „МИЛИЦА 

НОЖИЦА“ВАЉЕВО 

 

Решење је образложио Милан Радовић, директор Предшколске установе 

„Милица Ножица“ Ваљево. 

 

У дискусији су учествовали и више пута јављали за реч чланови комисије и 

одборници -Жељко Трифуновић, Немања Јаковљевић, Ненад Игњатовић, Марко 

Николић, Јован Станковић и Драган Симеуновић,  

По завршетку расправе Милан Радовић, дао је одговоре на постављена питања. 

Комисија је са 3 гласа ЗА и 2 гласа ПРОТИВ предложила Скупштини града да 

донесе наведено Решење. 

 

II 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД „КОЛУБАРА“ ВАЉЕВО ЗА 2025. 

ГОДИНУ 

 



Решење је образложила Теодора Ђурђевић, директор Центра за социјални рад 

„колубара“ Ваљево. 

У расправи су учествовали: Жељко Трифуновић, Ненад Игњатовић и Драган 

Симеуновић. 

Комисија је једногласно предложила Скупштини града да донесе наведено 

Решење. 

 

 

III 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА УСТАНОВЕ КУЛТУРЕ ЦЕНТРА КУЛТУРУ ВАЉЕВО ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

Решење је образложила Биљана Јаковљевић, в.д. директора Установе културе 

Центар за културу Ваљево. 

Јован Станковић и Жељко Трифуновић су се јавили за реч. 

Комисија је једногласно предложила Скупштини града да донесе наведено 

Решење. 

IV 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА НАРОДНОГ МУЗЕЈА ВАЉЕВО ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

Решење је образложила Јелена Лекић, директор Народног музеја Ваљево. 

 

У расправи су учествовали Жељко Трифуновић, Јован Станковић, Драган 

Симеуновић, Ненад Игњатовић и Немања Јаковљевић. 

 

Комисија је са 4 гласа ЗА и 2 гласа ПРОТИВ предложила Скупштини града да 

донесе наведено Решење. 

V 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА МАТИЧНЕ БИБЛИОТЕКЕ „ЉУБОМИР НЕНАДОВИЋ“ ВАЉЕВО ЗА 2025. 

ГОДИНУ 

 

Виолета Милошевић, директор Матичне библиотеке је образложила Решење. 

У расправи су учествовали Јован Станковић, Немања Јаковљевић, Жељко 

Трифуновић, др Мира Вуковић и Драган Симеуновић. 

Комисија је са 4 гласа ЗА и 2 гласа ПРОТИВ предложила Скупштини града да 

донесе наведено Решење. 

 



 

 

 

VI 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА „МОДЕРНЕ ГАЛЕРИЈЕ ВАЉЕВО“ ЗА 2025. ГОДИНУ 
 

Марија Ђурић, директор „Модерне галерије Ваљево“ је образложила Решење. 

За реч се јавио Драган Симеуновић. 

Комисија је једногласно предложила Скупштини града да донесе наведено 

Решење. 

VII 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ИНТЕРНАЦИОНАЛНОГ УМЕТНИЧКОГ СТУДИЈА „РАДОВАН ТРНАВАЦ 

МИЋА“ ЗА 2025. ГОДИНУ 

 

Мирјана Војић, директор Интернационалног уметничкос студија „Радован 

Трнавац Мића“ образложила је Решење. 

 

За реч су се јавили Софија Јолачић и Драган Симеуновић. 

Комисија је једногласно предложила Скупштини града да донесе наведено 

Решење. 

VIII 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ЦЕНТРА ЗА НЕГОВАЊЕ ТРАДИЦИОНАЛНЕ КУЛТУРЕ „АБРАШЕВИЋ“ 

ВАЉЕВО ЗА 2025. ГОДИНУ 
 

Милош Смиљнић, директор Центар за неговање традиционалне културе 

„Абрашевић“ Ваљево образложио је Решење. 

За реч се јавио одборник Жељко Трифуновић. 

Комисија је једногласно предложила Скупштини града да донесе наведено 

Решење. 

IX 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ „ВАЉЕВО“ ЗА 2025. 

ГОДИНУ 
 



Горан Радовановић, представник Завода за заштиту споменика културе 

„Ваљево“ образложио је Решење. 

За реч су се јавили Жељко Трифуновић и Јован Станковић. 

Комисија је са 4 гласа ЗА и 2 гласа ПРОТИВ  предложила Скупштини града да 

донесе наведено Решење. 

X 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА МЕЂУОПШТИНСКОГ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ВАЉЕВО ЗА 2025. 

ГОДИНУ 
 

Решење је образложила Бојана Савчић, директор Међуопштинског архива 

Ваљево. 

За реч су се јавили Жељко Трифуновић и Драган Симеуновић. 

Комисија је једногласно предложила Скупштини града да донесе наведено 

Решење. 

XI 

ПРЕТРЕС ПРЕДЛОГА РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА УСТАНОВЕ ЗА ФИЗИЧКУ КУЛТУРУ „ВАЛИС“ ВАЉЕВО ЗА 2025. 

ГОДИНУ 
 

Решење је образложио Марко Јовановић, представник Установе. 

За реч су се јавили Јован Станковић и Драган Симеуновић. 

Комисија је једногласно предложила Скупштини града да донесе наведено 

Решење. 

 

Седница Комисија је завршила у 13:30 часова. 

 

 

                                                                              ПРЕДСЕДНИК  КОМИСИЈЕ 

                                                                       Марко Мирковић 
 

 


